
 

Taltjänst 
Taltjänst är en tolkservice för dig som har 

en funktionsnedsättning som rör röst, tal 

eller språk. 

Funktionsnedsättningen kan exempelvis bero på 
en förvärvad hjärnskada, neurologisk sjukdom, 
språkstörning med mera. 

 

 Röst   Tal  Språk 

 

Taltjänst är även en service för dig som kommer i 
kontakt med personer med röst-, tal- eller 
språkskada och behöver stöd i kommunikationen 
med dem.



 

 

Taltjänst ger stöd i kommunikationen 
 
En tolk från Taltjänst kan erbjuda 
talstöd, lässtöd och skrivstöd på 
svenska till dig som: 
 talar otydligt  
 har svårt att hitta ord 
 har svårt att förstå tal  
 har svårt att läsa eller skriva 

  
Du kan boka tolk för olika situationer där du 
behöver stöd i din kommunikation.  
Till exempel:  
 

 
  

vårdbesök kontakt med 
myndigheter

ringa samtal fylla i blanketter 
eller skriva 

möten

läsa post och 
andra papper

privata och  
kulturella  

sammanhang



 

 

Var finns Taltjänst? 

Taltjänst finns på olika platser i 

landet. Vill du ha mer information 

om Taltjänst ta kontakt med den 

region där du bor. 

 

Taltjänst finns i:  

 Halland 

 Stockholm 

 Uppsala 

 Västra Götaland 

 Örebro  

 Östergötland 

 

 

 

 



 

Mars 2021, Bildkällor: Papunets bildbank, www.papunet.net, © Sclera  

Kontakt  

Vill du ha mer information om Taltjänst gå in på 

Taltjänsts hemsida i din region: 

 Halland 

https://www.regionhalland.se/taltjanst  

 Stockholm 

https://www.habilitering.se/taltjanst  

 Uppsala 

https://www.1177.se/hitta-vard/kontaktkort/Tolkcentralen/  

 Västra Götaland 

https://www.vgregion.se/taltjanst/  

 Örebro 

https://www.regionorebrolan.se/tolkcentralen  

 Östergötland 

https://www.1177.se/hitta-vard/kontaktkort/Taltjanst-Oron-

nas-och-halskliniken/  

 

På hemsidorna kan du läsa mer om Taltjänsts 

verksamhet och hur vi kan stötta dig som har 

kommunikationssvårigheter.  

 

Välkommen att kontakta Taltjänst! 


